



NOTICES

CORPORATE EVENT NOTICE:

PLACE:

Admission d'actions - Transfert de marché

RENTABILIWEB GROUP

Paris

AVIS N° :

PAR_20100211_00761_EUR

DATE:

11/02/2010

MARCHÉ:

Euronext Paris

BRX_20100211_00085_EUR

Admission aux négociations des actions émises par RENTABILIWEB GROUP

Euronext Brussels fait connaître qu'à partir du 15/02/2010, les actions existantes ci-dessous émises par RENTABILIWEB GROUP seront admises aux négociations sur les marchés Euronext Brussels et Euronext Paris. Par ces admissions, les actions existantes de la société Rentabiliweb Group seront ainsi transférées des marchés Alternext Brussels et Alternext Paris vers les marchés Euronext Brussels et Euronext Paris. Euronext Brussels deviendra le Marché de Référence (MoR).

Principales caractéristiques des titres admis:

Nb Titres à admettre:	15.778.616
Prix d'émission:	Dernier cours fait sur le Marché Alternext
Jouissance:	01/01/2009
Forme des titres:	Bearer or registered
Banque introductrice:	Kepler Capital Markets, Arkeon Finance
Service financier:	Euroclear Belgium (PPA)
Secteur ICB:	9537 Software
Compartiment:	Compartiment C

Forme des titres: les actions seront des valeurs dématérialisées, représentées par une inscription en compte-titres ouverts auprès d'Euroclear Belgium. Elles seront émises à partir du compte de l'émetteur ouvert en Euroclear Belgium et seront livrées par inscription en compte contre paiement sur les comptes titres des investisseurs par le biais d'Euroclear Belgium.

Cotation:

Grpe Cotation:	A1	Cotation:	Continuous
Quotité:	1	Devise:	EUR
Unit / %:	Unit	Dépositaire local:	Euroclear Belgium
Guarantie R/L:	Yes		
Libellé:	RENTABILIWEB (D)	Code CFI	ESVUFN
ISIN:	BE0946620946		
Mnémonique:	BIL		

Les résultats de l'offre lancée concommittamment à l'opération de transfert de marché des actions Rentabiliweb Group ainsi que la date d'admission des nouvelles actions émises dans le cadre de cette offre feront l'objet d'un avis spécifique qui sera en principe publié le 12 février 2010.

CORPORATE EVENT NOTICE:

Listing of shares- Transfer of markets

RENTABILIWEB GROUP

LOCATION:

Paris

NOTICE:

PAR_20100211_00761_EUR

DATE:

11/02/2010

MARKET:

Euronext Paris

BRX_20100211_00085_EUR

Listing of the shares issued by RENTABILIWEB GROUP

Euronext Brussels announces that, from 15/02/2010, the existing ordinary shares described below issued by RENTABILIWEB GROUP will be listed on Euronext Brussels and Euronext Paris. With these admissions, the existing shares of the company Rentabiliweb Group will be transferred from the markets Alternext Brussels and Alternext Paris to the markets Euronext Brussels and Euronext Paris. Euronext Brussels becomes the Market of Reference (MoR).

Main characteristics of the securities to be listed:

Nb of securities to be listed:	15.778.616
Issue price:	Latest execution price on Alternext
Dividend due date:	01/01/2009
Form:	Bearer or registered
Listing agent:	Kepler Capital Markets, Arkeon Finance
Financial service:	Euroclear Belgium (PPA)
ICB sector:	9537 Software
Compartment:	Compartment C

Form of the securities: the shares will be dematerialised securities, represented by an inscription on security accounts opened at Euroclear Belgium. They will be issued as from the issuer account opened at Euroclear Belgium and will be delivered against payment in book-entry form on the accounts via Euroclear Belgium.

Quotation:

Trading group:	A1	Trading:	Continuous
Lot size:	1	Ccy:	EUR
Unit / %:	Unit	Local depositary:	Euroclear Belgium
Guarantee:	Yes		
Product name:	RENTABILIWEB (D)	CFI code	ESVUFN
ISIN:	BE0946620946	Euronext code:	BE0946620946
Symbol:	BIL		

The results of the public offer launched in the context of the transfer of market of RENTABILIWEB GROUP' shares and the date of admission of the new shares to be issued through this offer will be the subject of a specific Notice that should be published on the 12 February 2010.
